
Referat fra bestyrelsesmøde d. 1/2-09 

 
Fremmødte: Thomas, Ove, Jan, Jørgen, Lars, Bruno og Helle. 

Afbud: Inge 

 

Referent: Helle 

 

1. Startnumre: Hvis et startnr. Ikke har været aktivt i 3 sæsoner, kan det firgives 

ved kontakt til tidligere bruger. 

2. Medlemsliste på hjemmesiden: Listen fortsætter, kørerne vil derfor blive bedt 

om at underskrive et dokument hvor de giver tilladelse til oplysningerne. 

3. Mesterskabsklasser: DASU vil ikke åbne kl. 4, da der var for lidt deltagelse i 

2008. Bruno har ringet rundt og talt med deltagerne, hvor 7 har givet udtryk for 

delvis deltagelse. Der bliver af kørerforeningen, lavet en cup i klassen. Jørgen 

vil i den forbindelse tage kontakt til banerne. 

4. RC i Sverige: Jørgen er blevet kontaktet fra Sturup, om vi kunne have interesse 

i at lægge en afdeling der. Vi afventer yderligere info fra dem. 

5. Plakaten: Den er ikke synlig nok. I 2009 laves de store derfor til klubberne, 

således at de kan anvendes op til deres løb. De små laves til uddeling. Bruno 

står for bestilling. 

6. NEZ: Arrangørerne overvejer på grund af krisen, at afskaffe præmiepenge. Da 

dette er en dræbende udgift for arrangørerne  

7. Reglement ændringer: Dårligste tid ved løb bliver 4 min. Og 30 sek. Da vi ikke 

ved med tidtagning i 2009. Dette skal fremgå af slutinstruktionen. 

8. Generalforsamlingen bliver den 14/3-09 i KAC´s klubhus kl. 13:00. 

Bestyrelsen mødes inden. 

9. Telemetri og kommunikation: Er ikke tilladt mere, det omskrives så det dækker 

alle klasser, samt at der sættes årstal på reglerne. 

10. Medlemmer på valg: Bruno, Ove og Inge. 


